

CIF # \_\_\_\_\_  
Date       التاريخ  
(DD/MM/YYYY) (اليوم / الشهر / السنة)

Branch \_\_\_\_\_ الفرع

طلب جديد New Application  طلب تعديل (سيتم إعادة ضبط خدمة الرسائل النصية الخاصة بالحساب المحدد) Modification Request (This will overwrite your previous message settings on the specified account)

Company Name \_\_\_\_\_ اسم الشركة

Company Type  مكلية فردية Sole Proprietorship  شراكة Partnership  ذات مسؤولية محدودة LLC  شركة مساهمة عامة PJSC نوع الشركة

Others (Please specify) \_\_\_\_\_ أخرى (يرجى التحديد)

Mobile Number 1           الهاتف المتحرك 1

Mobile Number 2           الهاتف المتحرك 2

Mobile Number 3           الهاتف المتحرك 3

PUSH Service الإشعارات عبر الرسائل النصية القصيرة

You will be signed up for the following PUSH services:  
Cash Deposit (Branch & CDM), Cheque Debit, Cheque Deposit, Cheque Return, Telegraphic Transfer, Inward Remittance, Standing Order, Manager's Cheque issuance, Installments, Term Deal Maturity.  
سيتم تسجيلك في خدمة الإشعارات (خدمات تبليغ العميل) للخدمات التالية: الإيداع النقدي (الفروع وأجهزة الإيداع النقدي)، إيداع وسحب الشيكات، شيكات مرتجعة، تحويل برقي، تحويل أموال داخلي، أمر دفع دائر، إصدار شيكات مدراء، أقساط. إذا لم يتم تحديد اللغة (سيتم تعيين الإنجليزية كلغة افتراضية)

Select language (English will be defaulted if any language is not selected)  
 English  Arabic  انجليزي  عربي

PULL Service الرد على الرسائل النصية القصيرة

You will be signed up for the following PULL services:  
Available Balance, Mini Account Statement, Exchange rate  
سيتم تسجيلك في خدمة الرد على الرسائل النصية القصيرة: الرصيد المتاح، ملخص كشف حساب، أسعار العملات الأجنبية

Accounts	الحسابات
Account Number <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/>	رقم الحساب
2 <sup>nd</sup> Account Number <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/>	رقم الحساب الثاني
3 <sup>rd</sup> Account Number <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/>	رقم الحساب الثالث
4 <sup>th</sup> Account Number <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/>	رقم الحساب الرابع
5 <sup>th</sup> Account Number <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/> <input type="text"/>	رقم الحساب الخامس

I/We confirm having read, accepted & understood the attached Terms and Conditions in conjunction with the Bank's General Terms and Conditions and agree to be bound by the same irrevocably. I/We accept and agree to be bound by the Bank's Schedule of Charges including, but not limited to, an amount charged in respect of any applicable Value Added Tax or any other similar sales tax (VAT) as amended and notified from time to time.  
أؤكد / نؤكد قراءة وفهم الشروط والأحكام المرفقة وأوافق / نوافق على شروط وأحكام المصرف العامة الإلتزام بها دون رجعة. أوافق أنا / نحن بالموافقة على جدول الرسوم بما في ذلك على سبيل المثال ودون حصر أي مبلغ مستحق عن أي ضريبة قيمة مضافة مطبقة أو أي ضريبة مبيعات مماثلة أخرى (الضريبة) التي سيتم تغييرها من وقت لآخر حسب تقدير المصرف المطلق من وقت لآخر.

Authorized Signatories \_\_\_\_\_ المفوضين بالتوقيع  
(As per account operation mandate) (حسب تفويض عمليات الحساب)

Company Stamp ختم الشركة

CIF # \_\_\_\_\_

**Documents** **الوثائق**

Document to be attached (as applicable): مستندات يجب إرفاقها (إن وجد):

Commercial License رخصة تجارية

**FOR BANK USE ONLY** **لاستعمال المصرف فقط**

Application accepted by (Staff name)  تم قبول نموذج الطلب من قبل (اسم الموظف)

Staff ID  بطاقة تعريف الموظف

Signature \_\_\_\_\_ التوقيع Date     تاريخ

Application verified by (Staff name)  تم قبول نموذج الطلب من قبل (اسم الموظف)

Staff ID  بطاقة تعريف الموظف

Signature \_\_\_\_\_ التوقيع Date     تاريخ

Branch Stamp ختم الشركة

**For Back Office Use Only** **لاستخدام المكاتب الداخلية فقط**

Input by \_\_\_\_\_ الإدخال بواسطة

Signature \_\_\_\_\_ التوقيع Date     تاريخ

Approved by \_\_\_\_\_ تمت الموافقة عليها من قبل

Signature \_\_\_\_\_ التوقيع Date     تاريخ

## Terms & Conditions

## الشروط والأحكام

### 1. MANDATE:

I/We hereby authorize and request Emirates Islamic Bank PJSC, United Arab Emirates ("the Bank") for providing SMS Banking Service, upon the Terms and Conditions for Subscription and use set out below. The Bank may at any time vary these Terms and Conditions by posting the same in the Bank's Internet website and I/we hereby give my/our prior approval to such variations and waive any right of contestation in respect thereof and fully agree to be bound by the same. I/We understand that this agreement supersedes all previous agreements, if any, between the parties hereto.

### 2. TERMS AND CONDITIONS:

In this Agreement the following terms and expression shall have the meaning assigned to them respectively:

The "Bank" means Emirates Islamic Bank PJSC;

The "Subscriber" means the Customer (individuals or corporate entity) to whom the Service has been provided;

The "Service" means SMS Banking which is a product of Emirates Islamic Bank PJSC, Dubai, United Arab Emirates that provides the Subscriber SMS of transactions conducted in its/their Account/ Credit Card related information as well as promotional materials from the Bank and exchange rates through GSM Phones. The Subscriber acknowledges, confirms and understands the following:

### A. ELIGIBILITY:

1. It is a condition precedent for the use of SMS Banking Service that the Subscriber maintains an Account with the Bank in the United Arab Emirates. In the event where the Account relationship is terminated for any reason or in the event of any breach of the Terms and Conditions herein contained or surrendering of mobile phone connection or disconnection of mobile phone, the Bank shall be entitled forthwith to cancel the Service. Subscriber may be re-instated at the Bank's sole discretion and the Bank reserves the right to impose a reasonable reinstatement charge.

2. The Bank reserves the right to refuse an application and may, at its sole discretion, withdraw at any time all rights and privileges pertaining to the Service.

3. Where the Subscriber, before accessing any new facilities, is required to confirm his concurrence for the associated terms and conditions, Subscriber understands that such concurrence communicated via any media including but not limited to digital, or electronic media will be sufficient and will be binding on the Subscriber for all intents and purposes.

4. Notwithstanding the above, the Subscriber undertakes to execute any additional documents that may be required by the Bank prior to provision of any modified or additional facilities under the Service to the Subscriber. To subscribe additional mobile phone(s) to an existing account may require additional documentation. Where the Subscriber fails to comply with the above requirement, the Subscriber shall not be eligible for such enhanced or modified Service and the Bank will also be entitled to withdraw the Service provided earlier.

### B. MODE OF OPERATION:

1. Where the Service is made available linked to an Account(s) in two or more names with the Bank, it is acknowledged that, irrespective of whether the mode of operation of such Account(s) is joint or single, the Service will be provided to one subscriber acting alone. The Bank also reserves the right to hold both/ all joint users personally liable for any damages arising therein.

2. Where the frequency falls on a holiday, the data transmission shall be on the following working day.

3. The Bank will transmit the SMS BANKING alerts data on time to the Service provider but the delivery of the data to the Subscriber's equipment depends on the Service Provider locally and abroad which the Bank is not responsible for.

4. The Bank will transmit the data on time to the Service provider upon the receipt of any pull requests, but the delivery of the pull request to the Bank's systems and the subsequent delivery of the data to the Subscriber's equipment depends on the Service provider locally and abroad which the Bank is not responsible for.

### C. LIABILITY:

1. The Service is provided entirely at the risk of the Subscriber who shall indemnify the Bank for all loss or damage, howsoever caused, resulting from the use of the Service.

2. The Bank will not be responsible for any loss or damage arising directly or indirectly from any malfunction or failure of the Service.

3. The Subscriber acknowledges that the Bank is not liable to the Subscriber for failure to provide any or all of the facilities available under SMS Banking Service attributable, either wholly or partly, to reasons beyond the Bank's control, including without limitations any technical malfunction/breakdown.

4. The Subscriber acknowledges that where the original SMS was unsuccessful due to whatsoever reason, the Bank is not liable to retransmit any data till the next due date as per contracted frequency.

5. In case of loss/theft of the Subscriber's equipment, the subscriber undertakes to notify the Bank in writing immediately of such instance to protect the interest of all parties. The Subscriber shall indemnify the Bank for all loss or damage on account of Subscriber's failure to notify the Bank of the loss of instrument.

### 1. تفويض:

أفوض/نغوض بموجب هذه الوثيقة الإمارات الإسلامية ش.م.ع. دولة الإمارات العربية المتحدة ("المصرف") بتوفير الخدمة المصرفية عبر الرسائل النصية القصيرة وفق الشروط والأحكام الخاصة بالتسجيل للخدمة الموضحة أدناه. ويجوز للمصرف تغيير هذه الشروط والأحكام في أي وقت وبوضعها على الموقع الإلكتروني للمصرف على الإنترنت وأقدمه بموجبه موافقتي / موافقتنا المسبقة على تلك التغييرات وأننا/ ننتازل عن أي حق بالاعتراض فيما يخص التغييرات وأوافق / نوافق بالكامل على الالتزام بها. أمهم / نفهم بأن هذه الاتفاقية تلغي كل الاتفاقيات السابقة، إن وجدت، المبرمة بين الأطراف المذكورين أدناه

### 2. الشروط والأحكام

في هذه الاتفاقية تكون للمصطلحات والتعابير التالية المعاني المخصصة لها على التوالي:

"المصرف" تعني الإمارات الإسلامية ش.م.ع.;

"المشترك" تعني العميل (الأفراد أو الشركات) الذين يتم تزويدهم بالخدمة;

"الجهاز" تعني الهاتف المتحرك (الهواتف المتحركة) أو أي جهاز / أجهزة يوافق المصرف على تزويد المشترك بهذه الخدمة من خلالها.

"الخدمة" تعني الخدمة المصرفية عبر الرسائل النصية القصيرة والتي هي أحد منتجات الإمارات الإسلامية ش.م.ع. دبي، الإمارات العربية المتحدة، والتي تقوم بتزويد المشترك بالمعلومات ذات الصلة بالمعاملات التي تمت في حسابه/حساباتههم/ بطاقة الائتمان الخاصة به/يهم عبر الرسائل النصية القصيرة وكذلك عروض المواد الترويجية من المصرف وأسعار الصرف من خلال الهاتف المتحرك. يقر المشترك ويؤكد ويفهم ما يلي:

### أ. الأهلية:

1. يشترط قبل استخدام الخدمات المصرفية عبر الرسائل النصية القصيرة أن يكون للمشارك حساب لدى المصرف في دولة الإمارات العربية المتحدة. وفي حال تم إغلاق الحساب لأي سبب كان أو في حال حدوث أي انتهاك للشروط والأحكام المبينة هنا أو تم التخلي عن خدمة الهاتف المتحرك أو قطع خدمة الهاتف المتحرك يحق للمصرف إلغاء الخدمة على الفور. ويجوز أن يعاد تفعيل الخدمة للمشارك وفقاً لتقدير المصرف المطلق ويحتفظ المصرف بحقه في فرض رسوم إعادة تفعيل معقولة.

2. يحتفظ المصرف بحقه في رفض أي طلب، كما يجوز له، حسب تقديره المطلق، سحب جميع الحقوق والمزايا التي تتعلق بالخدمة في أي وقت.

3. حينما يكون مطلوباً من المشترك، وقبل الوصول إلى أي تسهيلات جديدة، تأكيد موافقته على الشروط والأحكام المرتبطة بها، يفهم المشترك أن هذه الموافقة يتم إرسالها عبر أي وسيط بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر الوسائط الرقمية، أو الوسائط الإلكترونية ستكون كافية وستكون ملزمة للمشارك لجميع النوايا والأغراض.

4. على الرغم مما ورد أعلاه، يتعهد المشترك بالتوقيع على أي مستندات إضافية قد يطلبها المصرف قبل تقديمه لأي تسهيلات معدلة أو إضافية بموجب الخدمة التي يقدمها للمشارك. قد يستلزم تسجيل هاتف متحرك/هواتف متحركة إضافية في حساب قائم بتقديم المزيد من المستندات. إذا أخفق المشترك في الامتثال للمتطلبات الواردة أعلاه لن يكون المشترك مؤهلاً للحصول على مثل تلك التحسينات أو الخدمات المعدلة ويحق للمصرف في هذه الحالة أيضاً سحب الخدمة التي زود بها المشترك في البداية.

### ب. طريقة التسجيل:

1. حينما تم توفير الخدمة بالارتباط بحساب (حسابات) معينة لدى المصرف باسمين أو أكثر، يصبح من المسلم به أنه، سواء كانت طريقة تشغيل هذا الحساب (الحسابات) مشتركاً أو مفرداً، سيتم توفير الخدمة لمشارك واحد يتصرف بشكل منفرد. ويحتفظ المصرف أيضاً بحقه في اعتبار المستخدمين المشتركين / جميع المستخدمين المشتركين مسؤولين بشكل شخصي عن أي أضرار تنشأ عن ذلك.

2. إذا صادف تكرار الخدمة يوم عطلة، يتم نقل البيانات في يوم العمل التالي.

3. يقوم المصرف بنقل بيانات تبيهاات الخدمات المصرفية عبر الرسائل النصية القصيرة في الوقت المحدد إلى مزود الخدمة ولكن يعتمد إيصال البيانات إلى جهاز المشترك على مزود الخدمة محلياً وفي الخارج والتي لن يكون المصرف مسؤولاً عنها.

4. يقوم المصرف بنقل البيانات في الوقت المحدد إلى مزود الخدمة وفقاً لاستلام المصرف لأي طلبات سحب ولكن تعتمد طلبات السحب المرسله إلى أنظمة المصرف وتوصيل البيانات الناتج عن ذلك إلى جهاز العميل على مزود الخدمة محلياً وفي الخارج والتي لن يكون المصرف مسؤولاً عنها.

### ج. المسؤولية:

1. يتم توفير الخدمة على مسؤولية المشترك بالكامل الذي يلتزم بتعويض المصرف عن جميع الخسائر والأضرار، الناتجة عن استخدام الخدمة مهما كانت الأسباب.

2. لن يكون المصرف مسؤولاً عن أي خسارة أو ضرر ينتج بشكل مباشر أو غير مباشر عن أي خلل فني أو انقطاع للخدمة.

3. يقر المشترك بأن المصرف ليس مسؤولاً تجاه المشترك عن الإخفاق في توفير أي أو كل التسهيلات المتاحة بموجب الخدمة المصرفية عبر الرسائل النصية القصيرة والذي يعزى، سواء كلياً أو جزئياً، لأسباب خارجة عن سيطرة المصرف، بما في ذلك ودون تحديد أي خلل فني أو عطل في الخدمة.

4. يقر المشترك بأنه في حال كان إرسال الرسالة النصية غير ناجح لأي سبب كان، لن يكون المصرف مسؤولاً عن إعادة إرسال أي بيانات حتى تاريخ الاستحقاق التالي وبحسب التردد الذي تم التعاقد عليه.

6. In case of change/disconnection of Subscriber's mobile phone number(s) or equipment, the Subscriber undertakes to notify the Bank in writing immediately of such instance to protect the interest of all parties. The Subscriber shall indemnify the Bank for all loss or damage on account of Subscriber's failure to notify the Bank of the change/disconnection of Subscriber's mobile phone number(s).

7. In case of Subscriber's equipment lying unattended, the Subscriber undertakes to lock it prior to leaving it unattended. In the event of not locking it, the Bank is not liable for any breach of confidentiality of any data/information sent to the Subscriber's equipment.

The Subscriber acknowledges that he/she is solely responsible for protecting his/her mobile phone/device.

8. The Subscriber acknowledges that the Bank does not guarantee and is not liable for the security or confidentiality of any data transmitted to the Subscriber or across the network.

9. The Bank will send the latest available data to the Subscriber's registered mobile number with the Bank as an alert or as a pull request. The Subscriber acknowledges that this may not necessarily be the actual latest transaction data due to the possibility of all the Bank's systems not being updated instantly. The Bank will not be liable to any loss or damage arising out of this.

10. The Subscriber acknowledges that he/she is liable for any losses or damage resulting in the following:

- Subscribers themselves or other people with Subscriber's permission who acted fraudulently. Attempt or obtain access to or destroy critical information (i.e., of other Subscribers). Cause damage to the Service or use the Service to cause damage to others (e.g. introduction of virus).
- Any virus or other harmful components that may occur while using the service
- Subscriber's negligence
- Errors or omissions in the information transmitted
- Delay or failure in transmission
- Subscriber's breach of any of the Terms and Conditions

#### D. CHARGES AND FEES:

1. The Bank shall debit the Subscriber's Account with fees & charges for any instructions through the Service. Such charges shall be as per the Bank's Schedule of Charges for the various services including, but not limited to, an amount charged in respect of any applicable Value Added Tax or any other similar sales tax (VAT). The Bank also reserves the right to make any changes to the fees and charges for the Service or to the Service Terms and Conditions at any time.

2. The Subscriber authorizes the Bank to debit the Subscriber's Account with applicable fees and charges for the Service in advance for the month on the first working day of the month as determined by the Bank at its own discretion.

3. In case the Subscriber does not pay the applicable fees and charges for two consecutive months, the Bank will be entitled to cancel the service without referring to the Subscriber.

4. The Subscriber authorizes the Bank to debit the Account by AED 50/- every time a request is made in writing for details of the message that were sent to the Subscriber mobile phone at any given period, subject to that each period should not exceed 2 (two) calendar months.

#### E. CONFIDENTIALITY:

1. The Subscriber acknowledges that the SMS Banking Service is the property of Emirates Islamic Bank PJSC, Dubai, United Arab Emirates which has the copyright interest in all software and documentation of the service and subsequent amendments including user guidelines in any form.

2. The Subscriber agrees to treat the access rights, documentation or any other information related to the Service, strictly private and confidential at all times and shall not copy/reproduce the above in any form either in whole or in part or allow access to any other party without the Bank's prior consent in writing.

#### F. ACCOUNT SERVICES:

1. The Subscriber agrees that the Bank has the right to withdraw any or all of the facilities under the Service, without assigning any reason, after serving a notice to the Subscriber by ordinary post or via message to the Subscriber's equipment.

The Terms and Conditions contained herein shall be governed and interpreted in accordance with the laws of the United Arab Emirates as applied in the Emirate in which the branch is situated at which the Subscriber's relevant Account is held. In the event of a dispute arising in relation to the use of the Service, the courts of such Emirate shall have jurisdiction, provided that the Bank may, if it deems appropriate, bring proceedings in any other jurisdiction, inside or outside the United Arab Emirates.

The Subscriber confirms having read, understood and accepted the above Terms and Conditions in acknowledgement of which its authorized signatory has signed this application.

5. في حالة فقدان / سرقة جهاز المشترك، يتعهد المشترك بإخطار المصرف كتابياً وفوراً عن الواقعة لحماية مصالح جميع الأطراف. يتوجب على المشترك تعويض المصرف عن جميع الخسائر والأضرار الناجمة عن فشل المشترك في إخطار المصرف عن فقدان أداة الخدمة.

6. في حالة تغيير / قطع الخدمة عن رقم / أرقام الهاتف المتحرك الخاصة بالمشارك أو الجهاز، يتعهد المشترك بإخطار المصرف كتابياً وفوراً عن الواقعة لحماية مصالح جميع الأطراف. ويتوجب على المشترك تعويض المصرف عن جميع الخسائر والأضرار الناجمة عن فشل المشترك بإخطار المصرف بالتغيير / قطع الخدمة عن رقم / أرقام الهاتف المتحرك الخاص بالمشارك.

7. في حال ترك جهاز المشترك دون مراقبة، يتعهد المشترك بإقفاله قبل ترك الجهاز دون مراقبة. وفي حالة عدم قفل الجهاز، يكون المصرف غير مسؤول عن أي خرق لسرية أي بيانات / معلومات يتم إرسالها إلى جهاز المشترك. يقر المشترك بأن حماية هاتفه المتحرك/جهازه هي مسؤوليته لوعده.

8. يقر المشارك بأن لا يضمن المصرف وليس مسؤولاً عن أمن أو سرية أي بيانات يتم إرسالها إلى المشترك أو عبر الشبكة.

9. سيقوم المصرف بإرسال أحدث البيانات المتاحة إلى جهاز المشترك بشكل تنبيه أو استجابة لطلب حصول على معلومات. يقر المشارك بأنه قد لا يكون ذلك بالضرورة بيانات المعاملات الفعلية الأحدث نظراً لإمكانية ألا تكون جميع أنظمة المصرف قد تم تحديثها على الفور. ولن يكون المصرف مسؤولاً عن أي خسارة أو ضرر تنشأ عن ذلك.

10. يقر المشارك بأنها / بأنه مسؤول عن أي خسائر أو أضرار تنجم عما يلي:

- المشتركون أنفسهم أو الأشخاص الآخرين الذين لديهم إذن من المشتركين الذين قاموا بأعمال احتيالية، محاولة أو الوصول إلى أو إتلاف معلومات هامة (أي، معلومات مشتركين آخرين).
- إصاح الضرر بالخدمة أو استعمال الخدمة لإلحاق الضرر بالآخرين، (مثلاً بإدخال فيروس).
- أي فيروس أو غيرها من المكونات الضارة التي قد تحدث أثناء استخدام الخدمة
- إهمال المشتركين
- أخطاء أو نواقص في المعلومات المرسله
- تأخير أو فشل نقل البيانات
- خرق المشتركين لأي من بنود الشروط والأحكام

#### د. الرسوم والتكاليف:

1. يقوم المصرف بخصم رسومه وتكاليف أي تعليمات من خلال الخدمة من حساب المشتركين، وتكون هذه الرسوم وفقاً لجدول المصرف للرسوم للخدمات المختلفة بما في ذلك على سبيل المثال ودون حصر أي مبلغ مستحق عن أي ضريبة قيمة مضافة مطبقة أو أي ضريبة مبيعات مماثلة أخرى (الضريبة). يحتفظ المصرف أيضاً بحق إجراء أي تغييرات على الرسوم وتكاليف الخدمة أو على شروط وأحكام الخدمة في أي وقت.

2. يخول المشارك المصرف خصم من حسابه رسومه وتكاليف الخدمة المستخدمة مقدماً لكل شهر وذلك في أول يوم عمل من الشهر كما هو محدد من قبل المصرف وفقاً لتقديره الخاص.

3. في حال عدم قيام المشارك بدفع الرسوم والتكاليف المعمول بها لمدة شهرين متتاليين يحق للمصرف إلغاء الخدمة دون الرجوع إلى المشارك.

4. يخول المشارك المصرف بخصم مبلغ 50 درهم / من حساب المشارك في كل مرة يتم فيها طلب خطي للحصول على تفاصيل الرسالة التي تم إرسالها إلى الهاتف المتحرك للمشارك في أي فترة معينة، مع مراعاة عدم تجاوز كل فترة 2 (اثنتين) شهريين ميلاديين.

#### هـ- السرية:

1. يقر المشارك بأن الخدمة المصرفية عبر الرسائل النصية القصيرة هي ملك للإمارات الإسلامية، دبي، الإمارات العربية المتحدة، الذي لديه مصلحة حقوق الطبع والنشر في جميع البرمجيات ومستندات الخدمة والتعديلات اللاحقة بما في ذلك المبادئ التوجيهية للمستخدم بأي شكل من الأشكال.

2. يوافق المشارك على أن يتعامل مع حقوق الوصول إلى الخدمة، أو الوثائق أو أي معلومات أخرى تتعلق بالخدمة بشكل خاص وسري للغاية وفي جميع الأوقات، ويجب عليه عدم نسخ أو إعادة إنتاج ما سبق في أي شكل سواء كان كلياً أو جزئياً وعدم السماح بالوصول إلى أي طرف آخر دون موافقة المصرف الكتابية المسبقة.

#### و- خدمات الحساب:

1. يوافق المشارك على أن لدى المصرف الحق في سحب أي أو كافة التسهيلات المقدمة بموجب الخدمة، دون إيداء أي أسباب، بعد أن إشعار المشارك عن طريق البريد العادي أو عن طريق إرسال رسالة إلى جهاز المشارك.

تخضع الشروط والأحكام الواردة في هذه الوثيقة ويتم تفسيرها وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة على النحو المطبق في الإمارة التي يقع فيها الفرع والذي فتح فيه المشارك الحساب ذي الصلة بالخدمة. وفي حال نشأ نزاع فيما يتعلق باستخدام الخدمة، يكون للمحاكم في هذه الإمارة الاختصاص القضائي، شريطة أنه يجوز للمصرف، إذا ما رأى ذلك مناسباً، رفع دعوى في أي ولاية قضائية أخرى، داخل الإمارات العربية المتحدة أو خارجها.

يؤكد المشارك بأنه قد قرأ وفهم وقبل هذه الشروط والأحكام وهو الإقرار الذي وقع عليه المغوض بالتوقيع على الطلب أعلاه.